
 
   

                                                                                                                                                                                      
                                                                                                                                                                              
Lansingerland, 14 juni 2023. 
  
Geachte Burgemeester, 
  
Het afgelopen weekend waren er grote problemen rond en op de Rottebanbrug. Het mooie weer 
was aanleiding voor wederom een forse samenscholing van jongeren. Op de buurtapp kwamen zeer 
veel meldingen van overlast: 

• Fietsers werden tegengehouden en uitgescholden 
• Fietsers met een donkere huidskleur werden geïntimideerd 
• Boten werden bekogeld met flessen 
• De privé steigers worden gebruikt door de jeugd, met veel brutaliteit 
• Van buurtkinderen wordt het waterspeelgoed afgepakt 
• Boten werden geïntimideerd en durfden niet onder de brug door en zijn omgekeerd 
• Het personeel van Nova (jonge dames) durft niet meer naar huis over de brug omdat ze 

vastgepakt worden en …. 
• De gasten van Nova worden lastiggevallen 
• De buren die de hond uitlaten durven er niet meer langs. 
• Moeders durven met hun kinderen niet meer over de brug 

  
Met dit overzicht heeft u een indruk van de uit de hand lopende situatie met mooi weer. Een situatie 
waar onzerzijds al vaak over gerappelleerd is en diverse besprekingen zijn geweest. Het resultaat is 
een bordje waarop ’samenscholingsverbod’. 
Bellen over deze overlast voelt aan als diefstal van je fiets aangeven bij de politie; ‘goed voor de 
administratie, maar zinloos voor de oplossing’. Het bordje maakt het juist mogelijk om stevig en 
vooral snel op te treden 
  
Al vaak is gesproken over handhaving, meestal is het antwoord dat er geen capaciteit is. Dit is voor 
ons geen argument. Er is wel capaciteit voor vele onderhoudszaken. Ook gaan er veel publieke 
middelen naar de planontwikkeling van dit gehele recreatiegebied. Als er geen middelen komen voor 
handhaving is alle planontwikkeling tevergeefs. 
  
Het ontwikkelen van dit gebied tot een groter recreatiegebied heeft geen zin als er niet wordt 
gehandhaafd. Melden naar diverse adressen heeft niet geholpen en helpt niet. Het antwoord is altijd 
dat er geen capaciteit is.  



Voor ons is de limiet bereikt. Afgelopen week hadden wij een ledenvergadering over de plannen en 
ontwikkeling, maar ook over de overlast (bij de BOR zijn 80% van de bewoners lid). De zorg over de 
handhaving kwam toen al stevig ter tafel, dit weekend toonde dat deze zorg erg terecht was. 
  
Wij hebben ons positief opgesteld bij de uitwerking van het Peddel/pedaalpunt, de zgn “verblijfsplek 
Rottebanbrug”. U begrijpt dat elke vergroting van de locatie zonder duidelijke maatregelen met 
betrekking tot handhaving alsnog tot grote tegenstand van de bewoners individueel en gezamenlijk, 
de BOR, tot grote tegenstand, weerstand en ophef zal leiden. 
  
Gezien de spanningen die hier het afgelopen weekend ontstonden verwachten wij van u snelle 
maatregelen, wij zien aanstaand weekend al graag meer aandacht voor dit openbare ordeprobleem. 
  
En de vergroting van de verblijfsplek is pas de eerste in de ontwikkeling van dit recreatiegebied. 
  
Namens de BOR 
  
Kees Kornelisse, voorzitter   
Jouke Post, vicevoorzitter      
  
  
  
  
  
 


